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News - ASRoma.pl

Po zawieszeniu w meczu eliminacji do Mundialu, Edin Dzeko wróci

prawdopodobnie na murawę w jutrzejszym sparingu Bośni z reprezentacją

Albanii. Na zgrupowaniu drużyny narodowej napastnik udzielił wywiadu

dla Nova TV. 

Rozgrywasz wielki sezon...

- To jeden z moich najlepszych sezonów. Mam 31 lat i myślę o kolejnych dwóch

sezonach na wysokim poziomie. Czuję, że potem będę kontynuował grę, aby

osiągnąć moje cele.

Mandzukic?

- Wszystkie cele, które osiągnął w karierze, przyszły, gdyż gdy wychodzi na boisko

zawsze daje z siebie 150 procent.

Pjaca?

- Jest małą bestia. Jest przyszłością włoskiej ligi i swojej reprezentacji.

Kalinic?

- Słyszałem o ofercie z Chin i gdy tylko miałem okazję, aby z nim porozmawiać,

powiedziałem mu: "przyjacielu, zostań tu dopóki możesz".

Totti?

- Mimo wielkiego sukcesu na Mundialu nie uważa siebie za kogoś szczególnego i

lepszego od innych, jest dosyć prostą osobą. Obdarzony w wielką miłość kibiców,

nie może się poruszać wolno na ulicy. 
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